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Styrelsemöte 20150925 .odt 

Närvarande hos Hans: Annika, Torbjörn,Hans 
  
 
 
1 . Det aktuella läget efter senaste årsmötet är att vi efter att ha bekräftat att 

medlemsregistret är uppdaterat med styrelsemedlemmarnas uppgifter får 
återbäring. Torbjörn har kvar att göra en uppdatering på banken för våra konton. 

 
2.  Vindkraftsparken. Vi gick igenom det nya förslaget till sträckning av anslutning till 

kraftledning i samrådsomgång 2. Vi fann att det aktuella förslaget var det minst 
skadliga av luftledningsförslagen. Hans skriver ihop ett svar tillSweco som 
handlägger ärendet inför en koncessionsansökan. 

 
3 Kommunens Naturvårdsplan, ny handläggare Camilla Nyberg. Kommunen vill ordna 

en skogsvandring i tätortens närhet som en del i ett Lonaprojekt ( LONA =Lokala 
Naturvårdssatsningen). Hans har tillhandahållit orienteringsklubbens kartor över 
Karlbergsområdet och håller fortsatt kontakt med Camilla. 

 
4  Program – Verksamhetsplanen. Vi bör se till att vårt program syns mer, t ex i 

Norbergsbladet, i Gröna Draken och i kommunens och länsstyrelsens program. 
 
 Till nästa möte ska vi söka efter möjliga föreläsare och möjliga aktiviteter. 
 
 Vår målsättning är att ha programmet klart för utskick direkt efter juluppehållet. 
  
5. Miljöpris. Vi bör bjuda in till nominering av årets miljöpriskandidater, t ex i 

Norbergsbladet. Med sikte på att låta årsmötet utse vinnaren. Pris och former för 
utdelningen bör också  fastslås. 

 
6.    Genomlysning av medlemmar? – skapa  kontakt, med eventuella nya medlemmar 

genom en personlig välkomsthälsning 
 
9  Rapporter 
 Turen till Spjutsbo samlade nio deltagare inklusive Ingemar Udd. 
 
10 Restpunkter 
   Framtida valberedning 
 
   Ängen 
 
   Synas mera 
 
11.Nästa möte onsdag 4 november kl 19 hos Hans. Huvudsakliga punkter då är runt 

nästa program. 
 
/Hn 


